

VERANSTALTER

MESSE ESSEN GmbH
Postfach 10 01 65
45001 Essen, Deutschland
Tel. +49-(0)201-7244-0
Fax +49-(0)201-7244-513

ANSPRECHPARTNER

Christina Kleinpaß
Projektleiterin
Tel. +49-(0)201-7244-529
Fax +49-(0)201-7244-513
christina.kleinpass@
messe-essen.de

Kathrin Schröder
Referentin Marketing
Tel. +49-(0)201-7244-648
Fax +49-(0)201-7244-513
kathrin.schroeder@
messe-essen.de

Klaus Winko
Referent Vertrieb
Tel. +49-(0)201-7244-239
Fax +49-(0)201-7244-384
klaus.winko@
messe-essen.de

PIONIER-RABATT

Die CUTTING WORLD® zahlt sich für Sie aus: Melden Sie sich am besten jetzt gleich, aber spätestens bis zum 30.10.2017 an. Dann erhalten Sie 5% Rabatt auf die gebuchte Standfläche und 50% auf Ihre Medienpauschale. Schneidforum-Werbekunden, deren Abonnement mindestens 1 Jahr und bis zum 30.04.2018 besteht, erhalten 10% Rabatt bei einer Anmeldung bis zum 30.10.2017.

www.cuttingworld.de

ORGANISER

MESSE ESSEN GmbH
P.O.Box 10 01 65
45001 Essen, Germany
Phone +49-(0)201-7244-0
Fax +49-(0)201-7244-513

CONTACT PARTNERS

Christina Kleinpaß
Project Manager
Phone +49-(0)201-7244-529
Fax +49-(0)201-7244-513
christina.kleinpass@
messe-essen.de

Kathrin Schröder
Marketing Consultant
Phone +49-(0)201-7244-648
Fax +49-(0)201-7244-513
kathrin.schroeder@
messe-essen.de

Klaus Winko
Sales Consultant
Phone +49-(0)201-7244-239
Fax +49-(0)201-7244-384
klaus.winko@
messe-essen.de

PIONEER DISCOUNT

CUTTING WORLD® pays off: Register now, or by 30 October 2017 at the very latest, to receive a 5% discount on your reserved stand area and 50% off your media fees. Cutting Forum advertising customers with a subscription valid for at least one year and in place on 30 April 2018 will receive a 10% discount when registering before 30 October 2017.



**SCHNEIDEN IST
ERST DER ANFANG
CUTTING IS
JUST THE BEGINNING**
17–19 April 2018

Die neue Fachmesse für
professionelle Schneidtechnik.
The new trade fair for
professional cutting technology.

MESSE
ESSEN



DIE EINZIGE MESSE ZUM THEMA SCHNEIDEN

Die CUTTING WORLD® ist die einzige und erste Fachmesse, die die gesamte Prozesskette zum Thema Schneiden fokussiert. Durch ihre Kombination mit dem renommierten Deutschen Brennschneidtag® und dem Deutschen Schneidkongress® ist sie zugleich bedeutendster Treffpunkt der reinen Schneidindustrie.

Auf der CUTTING WORLD® treffen Sie zu 100 Prozent Ihre Zielgruppe. Der Grund dafür: Die neue Fachmesse zum Thema Schneiden und die beiden parallel stattfindenden Fachkongresse ergänzen sich einzigartig. Alle wichtigen Aspekte zum Thema Schneiden – das optische Erlebnis, die theoretische Informationsvermittlung und das praktische Netzwerken – stehen hier ganzheitlich im Mittelpunkt.

Als Aussteller profitieren Sie von der Möglichkeit, den Kongressteilnehmern das eben im Vortrag Gehörte sofort in der Praxis präsentieren und erlebbar machen zu können. Und zwar nur wenige Schritte vom Kongress entfernt, in der Messehalle. So haben Sie auf der CUTTING WORLD® fortlaufend die Gelegenheit, neue Kontakte zu knüpfen, und kommen automatisch mit wichtigen Entscheidern ins Geschäft. Seien Sie dabei – wir freuen uns auf Sie.

THE ONLY TRADE FAIR FOR CUTTING TECHNOLOGY

CUTTING WORLD® is the first and only specialist trade fair focusing on the entire cutting process chain. In combination with the renowned Deutscher Brennschneidtag® and Schneidkongress® conferences, the event is a major meeting point targeted solely at cutting industry companies.

At CUTTING WORLD®, everyone you meet is your target market – the new specialist trade fair for cutting technology, combined with the established industry conferences taking place at the same time, form a unique and complementary programme of events. The event is designed around the key aspects of cutting technology, focusing on the visual experience, the sharing of theoretical knowledge and practical networking opportunities.

As an exhibitor, you benefit from the opportunity to present your technologies and techniques – which will have just been discussed in seminars at the conference – to attendees, enabling them to experience the concepts they have heard about first-hand. And this audience is just a few steps away from the trade fair hall. CUTTING WORLD® provides countless opportunities to forge new connections and talk to key decision-makers. Join us – we look forward to seeing you there.